



# 環保綠色會議套餐

為了保護地球，讓我們未來的生活更美好，富豪機場酒店精心設計環保綠色會議計劃，實踐生態環保理念，全力支持環保會議新趨勢！

**全日會議**

**每位港幣\$868**

**半日會議**

**每位港幣\$758**

## 尊享禮遇：

- 在指定時段免費使用「綠色主題」會議廳
- 享用「綠色環保」或「健康」為主題的上午及下午茶點（半天會議包含一個咖啡茶點）
- 於指定餐廳享用綠色環保午餐
- 使用文儀用品，包括白板連白板筆、環保筆記紙及鉛筆
- 使用會議設備，包括投影機及螢幕、演講台連揚聲器（須視乎供應情況而定）
- 提供可重用器皿盛載茶點時段之食物及飲料
- 所有會議場地均提供環保回收箱，收集可回收紙張及廢物
- 使用室外花園區進行休會期間之咖啡茶聚，充份利用自然日光，減少能源消耗

## 升級禮遇：

- 以優惠價享用低碳餐單及其他主題之茶點時段

\*所有價目有效期至2025年12月31日，須另收加一服務費，最少20位起

📍 赤鱘角國際機場暢達路9號

查詢及預約，請致電 (852)2286 6819

或 電郵至 [rah.banquet@regalhotel.com](mailto:rah.banquet@regalhotel.com) 聯絡宴會部

  
**REGAL**  
AIRPORT HOTEL  
MEETING & CONFERENCE CENTRE  
CHEK LAP KOK • HONG KONG  
富豪機場酒店



# GREEN MEETING PACKAGE

Dedicated to protecting the Earth and giving a better quality of living for our future generations, Regal Airport Hotel is introducing an innovative Green Meeting Package that incorporates eco-friendly practices in every aspect of your meeting!

**Full Day  
Meeting Package**

**HK\$868 per person**

**Half Day  
Meeting Package**

**HK\$758 per person**

## PRIVILEGES:

- Use of green-themed meeting venue within a specific time period
- Green-themed or healthy-themed morning & afternoon coffee breaks (only one coffee break for a half-day meeting package)
- Green luncheon at selected restaurants
- Use of meeting stationary, including whiteboards with non-toxic markers, recycled writing pads and pencils
- Use of audio-visual equipment, including projector & screen, stage & wireless microphone (subject to availability)
- Reusable containers for food and beverages served during coffee breaks
- Eco-station & recycling bins are available at all meeting venues for recycling paper and wastes
- Complimentary use of outdoor Garden area featuring natural sunlight for coffee breaks to reduce energy consumption

## UPGRADE OPTIONS:

- Low Carbon Menus and Theme Coffee Break Menus are available at special rates

\* All prices are valid until 31 December 2025 and are subject to a 10% service charge. A minimum guarantee of 20 persons is required.

📍 9 Cheong Tat Road, Hong Kong International Airport, Chek Lap Kok, Hong Kong

For enquiry or reservations, please contact our Catering Sales professionals at (852) 2286 6819 or email [rah.banquet@regalhotel.com](mailto:rah.banquet@regalhotel.com)

  
**REGAL**  
AIRPORT HOTEL  
MEETING & CONFERENCE CENTRE  
CHEK LAP KOK • HONG KONG  
富豪機場酒店